
Referat fra møte 10. august 2015. 

 
Vår president Hanne var vel tilbake fra ferie, som blant annet inneholdt Italiatur, med billetter til feil 
konsert. Tema for møtet var nytt Rotary- år, der fokuset fra RI-presidenten er «Ungdom,- vår 
framtid». 
Først hadde Brian en tre- minutt der han fortalte om en ny metode for å finne eier av stjålne 
gjenstander, nemlig flytende mikromerking. Det går ut på å påføre verdigjenstandene et slags serum 
(«lurium») som med politiets spesiallykter kan identifisere kodemerkingen som ligger i serumet. Dette 
er igjen knyttet til eieren. Et område i Sandefjord er plukket ut som prøveområde i dette prosjektet. 
Spennende. 
  
Hanne gikk gjennom mål og arbeidsoppgaver for klubben vår. Disse har hun, slik presidenter skal, 
sendt inn til distriktet. Tre ting Hanne vil jobbe etter er: 

        Skape engasjement 

        Delegere oppgaver på en god måte 

        Godt samarbeid i klubben 
  
Klubbens mål kan for øvrig sammenfattes i dette: 
Rekruttere og beholde medlemmer, ønsket medlemstall: 55 
Sørge for gode program, interessante og hyggelige møter, og sørge for å ha prosjekter som skaper 
engasjement og deltakelse. 
Markedsføring av klubben spesielt og Rotary generelt er med i målene, samt opplæringsarbeid av 
nye. 
Humanitært arbeid lokalt og internasjonalt er også beskrevet i målene. 
  
Etter denne presentasjonen jobbet vi sammen rundt bordene for å gi innspill til Hanne i forhold til det 
hun hadde presentert, og hvordan vi konkret kan jobbe med «Ungdom- vår framtid». Dessuten; hva 
skal vi ta videre av det vi jobber med, eventuelle forbedringspunkter og er det noe vi skal la være. 
Det ble godt og konstruktivt engasjement rundt bordene, og oppsummeringen til slutt fra hvert bord 
ga vår nye president mange gode ting å ta i utformingen av dette Rotary-året. 
  
Referent Berit 

 


